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Stavanger Innebandyklubb
Protokoll fra Styremøte 4/2024

Sted: Madlamark Idrettshall

Dato: 25. november 2024, 20:00

Deltakere: Mari M. Joakimsen (daglig leder), Jan-Terje Ivebakk (styrets leder), Jørn Hansen (styrets
nestleder), Eliah Kristoffersen (styremedlem), Nicolas Adrian Jakobsen (styremedlem), Per
Melbye (styremedlem), Stine Helgesen Fiskå (styremedlem) og Silje Ivebakk (styremedlem)

Deltok ikke: William Ertvaag (styremedlem)

Møteleder: Jan-Terje Ivebakk

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

11. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Følgende forslag ble stemt over og vedtatt:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.
Følgende stemte for forslaget: Jan-Terje Ivebakk, Jørn Hansen, Nicolas Adrian Jakobsen, Silje Ivebakk
Følgende avga ikke stemme: Eliah Kristoffersen, Per Melbye, Stine Helgesen Fiskå

12. Orientering om driften

Det ble gitt en orientering om driften, herunder økonomi og det arbeidet som gjøres for å utvikle idrettslaget. 

13. Sak oppheves fra forrige styremøte

På forrige styremøte ble det vedtatt at seniorlag / herrer 1 i klubben kun får benytte 3 spillere over 30 år på
kampskjema. Dette for å sikre at det satses på ungdom fra vår egen junioravdeling. 

I etterkant av dette vedtaket kom det store reaksjoner fra herrer 1. Det er blitt utført møte med trenere, kaptein
og spillerrepresentanter. Basert på tilbakemeldinger og diskusjoner fra dette møte, har styret besluttet å
opphevet vedtaket. Det vil jobbes videre med kommunikasjon og dialog mellom styret og lagledelsen for å sikre
at mål om satsning på ungdom blir ivaretatt og fulgt opp.

Følgende forslag ble stemt over og vedtatt:

Syret vedtok at sak 10 fra styremøte 29. oktober 2024 blir opphevet.

Følgende stemte for forslaget: Jan-Terje Ivebakk, Jørn Hansen, Eliah Kristoffersen, Nicolas Adrian Jakobsen,
Per Melbye, Silje Ivebakk
Følgende avga ikke stemme: Stine Helgesen Fiskå
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14. Innkalling til årsmøte

Styret diskuterte saker til behandling på årsmøtet, behandlingsmåten for årsmøtet inkludert plattform og/eller
sted, prosess og frist for innkallingen av medlemmene og møtetidspunkt.

Følgende forslag ble stemt over og vedtatt:

Følgende ble vedtatt:

Saker som skal behandles på årsmøtet:

Godkjenning av de stemmeberettigede medlemmene
Valg av dirigent til å lede møtet
Valg av person til å føre protokoll fra møtet
Valg av to medlemmer til å signere protokollen 
Godkjenne forretningsorden
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av saksliste
Behandling og godkjenning av årsberetningen
Behandling og godkjenning av årsregnskap
Behandling av budsjett
Behandling av medlems-og treningsavgift
Behandle innkomne saker 
Saker fra styret (denne oppdateres frem til februar 2025): reisestøtte, investering av egenkapital i
fond, lagsmatrise, 

Behandlingsmåte: 

Årsmøtet skal gjennomføres fysisk, men vi bruker Orgbrain for gjennomføring av møte.

Innkalling:

Innkalling til medlemmenes legges ut på nettsiden, sosiale medier og sendes ut i melding på Spond.

Møtetidspunkt:

1. Møtet skal avholdes tirsdag 25. mars 2025.

Følgende stemte for forslaget: Jan-Terje Ivebakk, Jørn Hansen, Eliah Kristoffersen, Nicolas Adrian Jakobsen,
Per Melbye, Silje Ivebakk
Følgende avga ikke stemme: Stine Helgesen Fiskå

15. Fordeling av ansvar og arbeidsoppgaver i styret

Det ble diskutert hvordan oppgaver og ansvar i styret skal fordeles, og hva som er behovet i klubben. Saken blir

en beslutningssak til neste styremøte 8. januar 2025.

16. Lagmatrise

Det er ønskelig å legge frem en lagmatrise til Årsmøte 2025 som viser oversikt over økonomi, utstyr og annet

per lag. Dette for å sikre en rettferdig fordeling av midler, og bedre oversikt over utgifter per lag. Mari jobber

videre med denne, og involverer leder og nestleder før den legges frem for styret i forkant av Årsmøte i mars

2025.

17. Klubbhåndbok

Klubbhåndboken inkludert sportsplan må oppdateres. Det er ønskelig å legge frem en oppdatert versjon til

Årsmøte. Det jobbes videre med dette til Årsmøte i mars 2025.
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18. Lønnet trener, Herrer 1

Denne saken må det jobbes videre med. Klubbhåndboken må oppdateres med hva som er vedtatt av styret når

det gjelder instrukser for lag. Det må utarbeides en tydelig arbeidsinstruks for trenere i klubben.

addLegg til Kommentar

19. Eventuelt (1. NM planlegging, 2. Status Madla IBK)

1) Dato for planleggingsmøte NM blir mandag 9. desember kl. 20:00, Madlamark Idrettshall
2) Mari følger opp denne saken videre med ansvarlige i Madla. Laget må gjør opp for seg slik at serieavgift
dekkes inn. 
3) Sosial samling for styret legges til februar 2025.

* * * * *

25. november 2024

Jan-Terje Ivebakk

66ded3a204bf468587c3f49d

Jørn Hansen

66e003937f22d5ec934523ca

Eliah Kristoffersen

66f2b488aa029edd21838f6b

Nicolas Adrian Jakobsen

66e15576574cb82ad07252d0

Per Melbye

66def69f5f7ff48588d82740

Jan-Terje Ivebakk

2024-12-03 09:45 UTC

66ded3a204bf468587c3f49d

Jørn Hansen

2024-12-05 09:20 UTC

66e003937f22d5ec934523ca

Eliah Kristoffersen

2024-12-05 20:11 UTC

66f2b488aa029edd21838f6b

Nicolas Adrian Jakobsen

2024-12-05 09:30 UTC

66e15576574cb82ad07252d0

Per Melbye

2024-12-03 10:37 UTC

66def69f5f7ff48588d82740
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Stine Helgesen Fiskå

66f2b487aa029edd21838f50

Silje Ivebakk

66f147f59fbda0a81759496b

Stine Helgesen Fiskå

2025-01-08 17:36 UTC

66f2b487aa029edd21838f50

Silje Ivebakk

2024-12-05 10:45 UTC

66f147f59fbda0a81759496b


